
HAJDÚNÁNÁS  VÁROSI  ÖNKORMÁNYZAT 
P O L G Á R M E S T E R É T İ L 1. 

Száma: HAJ/6248-2/2024. 
Elıkészítı: Nagyné Legény Ildikó 
alpolgármester 
Az elıterjesztés törvényességi 
ellenırzıje: Dr. Kiss Imre jegyzı 

 
 
 

E L İ T E R J E S Z T É S  
a MotoGP pálya területérıl 

 
ELİZMÉNYEK 

 
A Képviselı-testület 104/2020. (VIII. 06.) számú Határozatával kinyilvánította, hogy a 100 %-ban 
állami beruházásként megvalósuló MotoGP pálya Hajdúnánás közigazgatási területén történı 
megépítésével egyetért, a fejlesztést támogatja.  
 
A MotoGP pálya Hajdúnánáson történı megvalósításáról szóló bejelentést tudomásul véve, ahhoz 
nagy reményeket főzve, támogatni kívántuk a beruházást akként, hogy megfogalmaztuk azokat a 
célokat, hogy városunk számára fejlesztési lehetıséget jelentsen (pl. közutak, Gyógyfürdı 
fejlesztése). 
 
Az elmúlt évek során a Képviselı-testület több döntést hozott a MotoGP pályát érintıen, a 
városlakókat folyamatosan tájékoztattuk a beruházásról számos felületen (pl. lakossági fórum, 
közmeghallgatás, sajtó tájékoztató stb).  
 
Mi és munkatársaink is hangsúlyoztuk, ahogy az a Képviselı-testület 2023. december 21-én 
megtartott nyilvános ülésén is elhangzott és Hajdúnánás Város Helyi Építési Szabályzatában is 
rögzítve van, a MotoGP pálya területe beépítésre nem szánt, különleges terület.  
A különleges sport terület azt jelenti, hogy az kizárólag a MotoGP versenypálya használatához 
szükséges építmények elhelyezésére szolgál.  
 
Szomorúan vettük tudomásul, hogy a háborús helyzet felülírta a terveket, nem indult el a 
beruházás, így az ahhoz köthetı fejlesztések sem. A kialakult komoly fejlesztési hiány mellett, a 
MotoGP pálya területének hasznosítása találgatásokra is okot adhatott.   
 

JELENLEGI HELYZET 
 
 
A legutóbbi Polgármesteri Jelentésben tájékoztatást nyújtottam arról, hogy  
2024. március 13. napján örömmel tettünk eleget a Miniszterelnökségi Egyeztetésre szóló 
meghívásnak  Nagyné Legény Ildikó alpolgármester asszonyal, ahol megerısítést kaptunk 
arra vonatkozóan, hogy Hajdúnánáson nem lesz akkumulátorgyár és más ezzel 
kapcsolatos beruházás sem. 
  
A 2024. március 27-én megtartott Képviselı-testületi ülésen informáltunk mindenkit arról, hogy a 
Miniszterelnökségi Egyeztetésen elhangzott egy teljesen egyértelmő kijelentés, miszerint minden 
akkumulátor gyárral kapcsolatos fejlesztés elhelyezésre került Magyarországon. A helyszínek 
között Hajdúnánás nem szerepel.  
 

JÖVİKÉP 
 
Hajdúnánás város közössége és vezetése komoly erıfeszítéseket tett és tesz annak érdekében, 
hogy egy élhetı, fejlıdı várost teremtsen, ahol átgondolt beruházásokkal a következı 
generációknak is építkezünk.  
 
 
 



Számunkra mindig is a legfontosabb célok között szerepelt – és minden döntésünk, 
fejlesztésünk is csak ezt támasztja alá –, hogy olyan környezetet teremtsünk és alakítsunk ki 
magunk körül, melyek mind-mind javítják a környezet fenntarthatóságát és az itt élık 
hangulatát. 
 
A Miniszterelnökségi Egyeztetés keretében érdemi javaslat született a terület hasznosítására.  
 
Városunk 2015-ben az oktatást, a kutatást és a gazdaságfejlesztést is érintı együttmőködési 
megállapodást kötött a Debreceni Egyetemmel. Ennek a jól mőködı és folyamatosan bıvülı 
partnerség további erısítése okán az egyeztetésen mindenki számára elfogadható volt, hogy a 
stratégiai terv alapján a terület használata a Debreceni Egyetemhez kerül, többcélú fejlesztéssel: 
 sportcélú hasznosítás 
 agrár-innovációs park létrehozása kutatás-fejlesztési, oktatási és termelési céllal 
 naperımő létrehozása  
 Ipari Park létrehozása gazdasági erı és munkahelyteremtés céllal 

 
Kísérı fejlesztési lehetıségek: 

 Hajdúnánási Gyógyfürdı fejlesztése 
 BSZC Csiha Gyızı Technikum és Szakképzı Iskola bıvítése új épületszárnnyal 
 úthálózat, közlekedési infrastruktúra fejlesztése 

 
Az elmúlt több, mint 10 év során a döntéseink, a támogatásaink, beruházásaink a városlakók  
testi és lelki egészségének, békéjének érdekében, értékeink megırzése, a fenntarthatóság 
jegyében születtek. Mindig jó példát kívántunk mutatni, melyeket az elnyert elismerı díjaink is 
bizonyítanak, mint ahogyan a 2023. évi uniós „Legjobb Ökováros Díjra” történı jelölésünk is  
(Bécs és Bréma mellett). Mindenki számára látható, hogy a korábban is helyben lévı, már-már 
elfeledett erıforrásainkat egy szisztematikus, jól átgondolt stratégia szerint élesztjük újjá.  
 
Fentiek alapján elıterjesztem az alábbi 
 

 H a t á r o z a t i        j a v a s l a t –ot: 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete megismerte a MotoGP pálya területérıl 
szóló elıterjesztést, tartalmát megértette és elfogadja. 
 
A Képviselı-testület megköszönve a 2024. március 13. napján folytatott Miniszterelnökségi 
Egyeztetést, kéri Magyarország Kormányától, hogy a MotoGP pálya területének hasznosításáról,  
a sportcél mellett, a városvezetés környezetbarát és fenntarthatóság jegyében tett 
intézkedéseinek, fejlesztéseinek, beruházásainak mentén, gazdasági erı és munkahelyteremtés 
céllal hozzon döntést.  
 
A Képviselı-testület elfogadja és támogatja, hogy a stratégiai terv alapján a terület a Debreceni 
Egyetem (4032 Debrecen, Egyetem tér 1.) vagyonkezelésébe kerüljön, a már jól mőködı 
partnerséget erısítve, és a Debreceni Egyetem tudásának hasznosításával a környék 
gazdaságfejlesztéséhez hozzájárulva. 
 
Felkéri a polgármestert a határozatból adódó szükséges intézkedések megtételére. 
 
Felelıs:  Szólláth Tibor polgármester  
Határidı:  2024. április 16. 
 
Hajdúnánás, 2024. április 11. 
 
         Szólláth Tibor 
          polgármester 


